
PLENARI 06/10/2022 
 
Data: 06/10/2022 Lloc: Híbrida p i v 

P presencial  V virtual 
Hora inici:10:00 h Hora final: 13:00 h 

Membres assistents Sindicat 
David Sánchez Solbes (President del Comitè)  CCOO 
Esther Alòs García (Secretària del Comitè)  UGT 
Adrià Herbera Luna  CCOO 
Mònica Grau Sánchez-Fortuny  CCOO 
Anna Morist Yagüe  CCOO 
David Soler Moreno  CCOO 
Almudena Merino Palomar  CCOO 
Juan Montesinos Andrade CCOO 
Marta Ramírez Hidalgo CCOO 
Sarai Sabaté Díaz CCOO 
Jennifer Barrero Victorio CCOO 
Domènec Martín Gambín  CAU 
David Yeste Muñoz CAU 
Meritxell Concha León CAU 
Jordi Gassiot Pintori CAU 
Andreu Pompas Alcaraz  CAU 
Josep Reyné Vergeli  CGT 
Veronica Melgarejo Bermúdez CGT 
Mercedes Márquez Martínez  CGT 
Aída Pinazo Gutierrez UGT 
Sergi Perrallon Sopena UGT 
Merché Urrea Gonzalez UGT 
Ernesto Asensio Sosa (delegat sindical)  CCOO 
Rafael Moraira Reina ( delegat sindical) CCOO 
Nuria Ros Rovira (delegada sindical) CCOO 
Pep Amado Sanjuan (delegat sindical) CCOO 
Ivan Roselló Pena  (delegat sindical) UGT 
Membres excusats  
Toni Esteban Carrillo ( delegat sindical) CCOO 
Alejandra Delprat Obreaga CGT 
 
 
Ordre del dia 
0-Actes 
1-Assamblea de teletreball  
2-Calendari laboral 
3-Negociadora ordinària 4 octubre 
4-Dret del personal temporal a presentar-se a concursos interns 
5-Comissió RLT 
6-Delegades de prevenció 
7-Torn de paraules 
 
0-Actes 



 
La Secretaria diu que esta tancades les actes fins a maig 2022. Explica que les actes 
de juny i juliol s’ enviaran aquesta setmana mateix. 
 Hi ha canvis en la composició del Comitè d’ Empresa: 
 
-Per part de la secció sindical del CAU hi ha hagut les baixes de les membres Marta 
Perez García i Mireia Hernandez Ascario. 
La llista del CAU ha corregut i s’han enviat al Comitè les renuncies de les persones 
treballadores que seguien que son: 
-Susana Aragon Rodrigo ( email 09/09/2022) 
-Roser Pericon Ramon ( email09/09/2022) 
-Maria Gemma Estrugas Mora ( email 21/09/2022) 
-Salvador Villacrosa Pla ( email 23709/2022) 
Han acceptat ser membres del Comitè en Jordi Gassiot Pintori i en David Yeste Muñoz. 
 
-Per part d’UGT entra la Merce Urrea Gonzalez en el lloc del Àngel Sanjuan Nogales 
que va dimitir a l’ abril 2022. 
 
Com a Comitè es donen les gràcies a les persones que marxen i a les noves 
incorporacions per afegir-se al Comitè.  
 
S’ explica que al acabar el plenari es procedirà a signar els quatre Acords de Teletreball, 
desconnexió digital, Horaris de Serveis. 
 
 
1-Assamblea de teletreball  
 
El President diu que l’ assemblea es va celebrar dijous i l’enviament de resultats es va 
fer divendres. 
La Secretaria diu que es destruirà l’arxiu en acabar el Plenari i davant dels membres del 
Comitè. Explica que es va fer una trobada prèvia per arreglar els problemes tècnics i es 
va obrir el formulari davant de totes les seccions sindicals.  
El tractament de les dades va garantir l’anonimat de les votacions. 
 
La CGT diu que en la assemblea es va faltar a la veritat en la Mesa per no donar 
respostes objectives, van haver-hi interpretacions interessades i que el procés ha 
intentat apartar a aquest sindicat i finalment la votació ha participat una quarta part de 
la plantilla. Posar les votacions on line no és tant anònim com aixecar la mà en mig d’ 
una assemblea. No eren dades anònimes i aquest fet coacciona les votacions. 
S’ emplaça a discutir-ho entre tots. Estem en un mon de connectivitat i s’ hauria d’ anar 
cap una espècie de referèndum que és més democràtic. 
 
Des de la UGT diu que hi van haver-hi problemes tècnics però es van fent passos grans 
en la participació d’ una assemblea. El xat va ser difícil de gestionar però es va fer amb 
molt bona voluntat.  
Va quedar clar que la mesa faria les intervencions objectives i així es va fer. La 
desconfiança generada ara per part de CGT no es compartida perquè es va veure 
correcte l’assemblea i si algú va trencar l’ordre del dia no va ser la Mesa sinó la 
intervenció de la CGT.  
 
Des del CAU es diu que es demana que la Delegada es trobi i decideixi com s’actua a 
partir d’ ara i fer un protocol. Fins ara les assemblees es feien a mà alçada i només 
votaven les persones que hi anaven a l’ assemblea, ara ens trobem davant del fet què 
ha sigut més un referèndum, on no sabem si les persones han rebut tota la informació 



perquè potser no han assistit a la assemblea. No hem fet una valoració interna i política 
de si volem fer assemblees com les d’abans o anar cap el referèndum. 
No es podia tornar a allargar més l’ assemblea per problemes tècnics i que es busqui el 
protocol amb les millors formes. 
Es proposa retornar al les diferents seccions el debat de cara a altres assemblees.  
Es compara la assemblea presencial amb la votació electrònica i es posa en valor les 
noves maneres de participació dels treballadors. 
 
Des de CCOO es dona les gràcies per la organització de l’assemblea. La recollida de 
dades s’ ha fet amb el màxim de rigor i els diferents sindicats tenen visions diferents de 
com va transcorre l’ assemblea. Fer un exercici d’aprenentatge amb uns 800 vots.  
La crítica que es fa no és bona per ningú i tots haguéssim pogut aportar més 
coneixement.   
 
2-Calendari laboral 
 
No es va reunir la comissió per tant no es parla del punt que decau. 
 
3-Negociadora ordinària 4 octubre 
La valoració de la última negociadora no és bona. No traiem cap acord i en la darrera 
no s’ havien mirat ni la proposta de les places pool de recerca. De tots els punts que hi 
havia posat la resposta ha estat que que s’ ho miraran. 
Els punts de l’ordre del dia que estaven posats son: 

1. Aprovació,	 si	 escau,	 de	 l’acta	 anterior.	 S'aprova recollint les esmenes de 
CCOO i CGT.  
	

2. Tractament de temes derivats de la comissió de seguiment dels acords 
de capítol VI:	

  2.1 Anàlisi individualitzat de tot el personal laboral finançat totalment a càrrec 
a projectes. Diuen que és una tasca inassolible. Els hi comentem que estem 
oberts a parlar de quantitats i calendari abans d’anar a inspecció per 
incompliment de l’acord. Ho estudiaran.  

 
  2.2.2Actualització del CLT del personal laboral finançat amb pressupost específic 
en el moment en que canviï de projecte o conveni a partir de l’1 de gener de 
2019. S’han detectat prop de 90 casos on hi ha un canvi del codi summa que 
paga a la persona. Ara és altre projecte o mitjançant el cànon... Gerència entén 
que no hi ha canvi de projecte i que no s’ha d’aplicar l’acord en aquests casos i 
que només faran el canvi a 14 persones. Nosaltres entenem que és un canvi de 
les condicions del finançament i que cal aplicar el complement, encara que sigui 
sense efecte retroactiu. Tot i que ho estudiaran la resposta segurament serà no.  

 
2.3Equiparació retributiva del personal provinent del capítol VI que ocupa 
places a funcionaritzar. Ho estudiaran.  

3. Resposta a la proposta del Comitè Addenda II per a la regulació del 
personal laboral no fix. Miraran a quantes persones afecta però ho 
veuen difícil per aconseguir font de finançament estable. 

Especialitats del personal tècnic de suport a la recerca. Hi ha el compromís 
d’establir especialitat per a qualsevol persona que es presenti a una plaça.  

4. Convocatòria de la comissió tècnica d'SLiPIs. Prevista pel proper dia 
11. 	

5. 	
Convocatòria de la comissió tècnica de SIDs. Prevista pel proper dia 19.  



6. 	
Aplicació de l'acord de la cobertura dels llocs de treball amb responsabilitat. 
Miraran a quantes persones ha pogut afectar.    
 
En el tema de Cap 6 no s’ havien llegit la documentació que es va fer i enviar fa quatre 
mesos i  Anàlisi individualitzat de tot el personal laboral finançat totalment a càrrec a 
projectes. 
L’ acord de 2018 posa que s’ han d’analitzar als treballadors i no es vol fer.  
 
Des de CAU es diu que s’ ha de fer quelcom perquè la Gerència no fa res per solucionar 
cap dels molts problemes que tenim. Va ser una negociadora nefasta i hem de fer  
alguna cosa, començar a emprendre accions. 
Des de CCOO es diu que no hi ha cap mena de voluntat de negociar i que només vàrem 
aconseguir que es revisi si s’accepta una doble especialitat a quatre persones 
treballadores al laboratori. És tot el que es va aconseguir de tots els punts posats. 
Des de la UGT es diu que hem de plantejar altres escenaris perquè la negociadora no 
va anar bé. 
 
 
4-Dret del personal temporal a presentar-se a concursos interns 
 
Des de la CGT es diu que amb l’ aprovació de la reforma laboral hi ha un article que 
dona dret a presentar-se a concurs intern i els concursos actuals no estan tenint en 
compte això. Es diu que s’ ha portat a la Comissió de selecció i es va decidir traslladar-
ho a debat del Comitè i es demana posicionament de les  diferents seccions sindicals. 
Si finalment s’ acorda es farà un registre des de Comitè d’ Empresa per demanar que 
es compleixi. 
Al estatut dels treballadors ho diu i no cal presentar res, cap documentació. 
 
Des de UGT es diu que la comissió tècnica no pot portar aquest punt dens i es pot portar 
a la delegada millor. S’ haurà d’ acabar votant si no ens posem d’ acord. S’ hauria de fer 
debat dins de cada secció.  
 
Des de CAU es diu que si alguna persona ho porta per la via legal ho guanya. Es demana 
de tenir jurisprudència per comparar també amb el conveni per veure si hi ha 
incompatibilitats. Si hi ha sentències favorables,  
 
Des de CCOO es demana la informació jurídica de la que es disposi per valorar-la en 
debat intern.  
 
5-Comissió RLT  
 
El punt es demana des de UGT on es diu que es una comissió informativa. Només es 
tanquen els punts que gerència vol i a l’ ordre del dia no es compleix perquè no es 
finalitza. El calendari de la unitat d’Estructures no està actualitzat i no es revisa. 
Les reunions son mensuals però la documentació arriba tard ( només quatre dies). 
Es demana de fer propostes de mobilitzacions de totes les seccions sindicals. 
S’ acaba escrivint únicament que hi ha potestat organitzativa de la empresa. 
 
Des de  CAU es diu que s’ ha guanyat agilitat però son informatives merament, els hi 
interessa només parlar de reorganitzacions i quan es demanen explicacions no es 
donen. El posicionament és de no assistir-hi més. 
Hauríem de complir l’ acord que es va signar: Ordre del dia quinze dies i documentació 
una setmana. 



 Des de CCOO es diu que com els companys del altres sindicats no està d’ acord en el 
funcionament de la RLT. Es proposa fer mesures de bloqueig com es va fer en el seu 
moment. 
 
Des de CGT es diu que és informativa merament i que hem de posar ordre del dia 
nosaltres com es diu a l’ acord, que s’ està a favor de fer plantada a les comissions i a 
les negociacions.  
 
Totes les seccions sindicals parlen de la dinàmica de totes les comissions i els 
problemes generals son extrapolables a cadascuna de les comissions que hi ha on no 
es compleixen els acords que tenim. Hi ha un plantejament unànime de tornar a la 
plantada. 
 
6-Delegades de prevenció 
 
S’ha incorporat la Vicerectora Carme Nogués degut a la baixa del Dr. Josep Vendrell. 
En els reconeixements de salut s’han restablert les audiometries, no així les 
espirometries. 
 Es demana que es faci un correu recordatori als treballadors explicant les proves que 
es poden fer incloent la prova de salut mental que s’està començant a fer de manera 
voluntària. 
No s’ informa als delegats de prevenció dels accidents que hi ha i en la majoria de casos 
si s’informa es dies desprès de l’accident. Hi ha un tècnic que continua dient que el seu 
criteri preval per sobre del dret a informar als delegats de prevenció. 
 
7-Torn de paraules 
 
L’ equip INTUNE que són SID’s demanen que arrel de l’ atac informàtic van treballar 
molt i ara s’ esta voler crear un servei . Fa uns mesos s’ els hi van pagar hores extres a 
canvi del horari flexible Ara no els hi volen reconèixer les feines i volen presentar 
denúncia. Es demana un email al Comitè per a poder intervenir. S’ ha buscat una trampa 
per pagar un concepte que no va lligat a les hores. 
Es demana que la comissió de gestió horària demani explicacions i que hi ha altres 
possibilitats com article 83 per a fer pagaments. 
Des de la CGT diu que si reclamen i tenen companys que fan la mateixa feina i son 1O 
haurien de tenir-ho fàcil per poder igualar categoria i grup laboral. 
 
 
S’ acorda el proper Plenari pel 3 de novembre a les 11h  i la Delegada el 26 d’octubre a 
les 10h. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Signat :President del Comitè                                                  Signat: Secretària Comitè 
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